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Tereny w Warszawie
Autor: tenistom - 02/22/2011 12:34
_____________________________________

Jestem kompletnie świeżym zapaleńcem z Warszawy. Gdzie w naszym pięknym mieście można
wieczorami poczłapać. Będę wdzięczny za szybka podpowiedź póki jest śnieg.
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Odp: Tereny w Warszawie
Autor: bikergonia - 01/24/2014 13:17
_____________________________________

W Wawie i okolicach jeszcze mało śniegu, choć Ci co mają żużlówki pewnie już zaliczyli wyjście w teren

============================================================================

Odp: Tereny w Warszawie
Autor: marek57 - 01/24/2014 13:29
_____________________________________

Zapewnaim - pod Wyszkowem jest śnieg - 21 cm. Polecamn jednak nary BC albojakies bardzo szerokie
śladówki  bo nigdzie nie przetarte. To tylko 70 km od centrum miasta.
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Odp: Tereny w Warszawie
Autor: bikergonia - 01/24/2014 13:42
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ale z wawy troszkę daleko - więcej czasu w samochodzie niż na nartach
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Odp: Tereny w Warszawie
Autor: kolczasta - 11/09/2016 18:19
_____________________________________

Ja też polecam Las Kabacki, bardzo dobrze mis ie tam trenowało i milo wspominam te wycieczki.
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Odp: Tereny w Warszawie
Autor: bikergonia - 11/11/2016 16:40
_____________________________________

A ja polecam dwie lokalizacje
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Pierwsza to KPN - blisko Wawy i przepięknie ale z reguły nie ma przygotowanych śladów.

Drugą extra lokalizacją jest Zalesie górne - tam zawsze jak jest śnieg są przygotowane ślady.
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Odp: Tereny w Warszawie
Autor: Adella - 11/12/2016 10:59
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Szkoda, że jak przyjeżdzam do W-wy to zwykle na 1 lub dwa dni i najczęściej w celach związanych z
pracą.
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